
PROTOKÓŁ Nr XXXV/18 

z nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Jedwabno z dnia 10 stycznia 2018 roku 

 

Obrady otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy - Pani Elżbieta Brzóska. 

Serdecznie powitała Pana Sławomira Ambroziaka Wójta Gminy, Panią Wiolettę Gil 

Skarbnika Gminy, Panią Sekretarz Jolantę Drężek, Państwa Radnych oraz pozostałych 

uczestników sesji.  

 

Ad. 1 

 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła prawomocność obrad XXXV sesji Rady 

Gminy Jedwabno, bowiem obecnych na posiedzeniu było 14 radnych, (na 15 radnych 

ustawowego składu Rady).  

 

Ad. 2 

Pani Przewodnicząca poinformowała, iż sesja została zwołana na wniosek Wójta Gminy, dziś 

wpłynął wniosek Wójta o zmianę w porządku obrad  

Punkt 5 zmiana brzmienia - było „Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego 

Domu Samopomocy w Jedwabnie i nadania Statutu” proponowane nowe brzmienie „Podjęcie 

uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w Jedwabnie” 

W miejsce punktu 8 było brzmienie „Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie porozumienia z Gminą Wielbark w zakresie objęcia mieszkańców Gminy Jedwabno 

opieką i usługami świadczonymi przez Środowiskowy Dom Samopomocy w Wesołowie”. 

proponowane nowe brzmienie „Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Statutu 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Jedwabnie”. 

Pani Przewodnicząca poddała wniosek pod głosowanie.  

Za wnioskiem głosowało 14 radnych, 0 było przeciw wstrzymało się od głosu 0 

Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie zmianę brzmienia punktu 5  

Za zmianą głosowało 14 radnych, 0 było przeciw wstrzymało się od głosu 0. 

W związku z powyższym głosowaniem punkt 5 został zmieniony.  

 

Następnie Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie zmianę brzmienia punktu 5  

Za zmianą głosowało 14 radnych, 0 było przeciw wstrzymało się od głosu 0. 

W związku z powyższym głosowaniem punkt 8 został zmieniony.  

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad z uwzględnieniem zmian 
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1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Zgłaszanie interpelacji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w 

Jedwabnie. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Jedwabno na lata 2018- 2030. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Jedwabno na 2018. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia  Statutu Środowiskowego Domu 

Samopomocy w Jedwabnie . 

9. Odpowiedzi na interpelacje. 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad sesji. 

Do przedstawionego porządku obrad uwag nie wniesiono. 

 

Ad. 3 

 Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że protokół z poprzedniej sesji został 

sporządzony zgodnie z jej przebiegiem i został wyłożony do zapoznania się i proponuje, o ile 

nie będzie uwag przyjąć go bez głośnego czytania. Uwag nie było. 

Za głosowało  radnych 14, przeciw – 0 , wstrzymało się od głosu - 0 

Protokół został przyjęty 14 głosami. 

 

Ad. 4 

Zgłaszanie interpelacji: 

Interpelacji nie zgłoszono. 

 

 

Ad. 5 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w Jedwabnie. 

Pan Wójt – Wojewoda decyzją odmówił nam finansowanie pensjonariuszy w ŚDS. Po tej 

decyzji musieliśmy wypowiedzieć umowę realizacji zadania i umowę użyczenia budynku z 

skutkiem natychmiastowym Stowarzyszeniu Helper. Wszelkie nasze działania zmierzają do 
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uruchomienia przez Gminę Środowiskowego Domu w Jedwabnie jako jednostki Gminy. 

Próba uruchomienia takiej jednostki była już na sesji listopadowej. Temat ten jest znany. 

Podjęcie przez Państwa tej uchwały pozwala na dalsze czynności w organizowaniu tej 

jednostki.  

Pytań i uwag nie wniesiono.  

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie było. 

 

Pani Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały 

głosowało 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu - 0 

Uchwała Nr XXXV/244/18 została przyjęta jednogłośnie 14 głosami, uchwała stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 6 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno na lata 2018- 

2030. 

Pani Skarbnik poinformowała, iż materiały te były omawiane na wspólnym posiedzeniu 

komisji i tak zgodnie z art. 226, 227, 228, 230 ustawy o finansach publicznych przy każdej 

zmianie uchwały w sprawie zmian w budżecie zmienia się uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Jedwabno na lata 2018 – 2030  

Do wypowiedzi Pani Skarbnik uwag nie wniesiono. 

 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 13 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 1 

Uchwała Nr XXXV/245/18 została przyjęta 13 głosami, uchwała wraz z załącznikami 

stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 7 

Pan Przewodniczący posiedzenia udzielił głosu Pani Skarbnik celem omówienia projektu 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Jedwabno na 2018. 

Pani Skarbnik poinformowała: 

Wprowadzono następujące zmiany po stronie wydatków: 
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1). zgodnie z wnioskiem wprowadzone nowe zadanie inwestycyjne „Remont dachu budynku 

garażowo – warsztatowego na działce ozn. nr ewid. 190/2 w msc. Jedwabno” (rozdz. 75095 § 

6050) w wysokości 70.000,00 zł (dach obiektu obejmuje także pomieszczenia socjalne dla 

pracowników społeczno-użytecznych oraz pomieszczenia szaletu), jednocześnie zmniejszając 

wydatki: 

- z zadania inwestycyjnego „Remont i modernizacja archiwum w budynku Urzędu Gminy w 

Jedwabnie”  (rozdz. 75023 § 6050) o kwotę 20.000,00 zł, 

- z zadania inwestycyjnego ,,Budowa sieci wodociągowej i sieci kanalizacji sanitarnej w 

miejscowości Jedwabno” (rozdz. 01010 § 6050) o  kwotę 50.000,00 zł, 

 

2). zgodnie z wnioskiem zmniejszono środki usługi związane z wywozem odpadów z miejsc 

publicznych (rozdz. 90002 § 4300) o kwotę 4.000,00 zł, jednocześnie zwiększając wydatki na 

zakup pojemników o pojemności 1100 litrów do zbierania odpadów segregowanych z miejsc 

publicznych (rozdz. 90002 § 4210). 

 

3). zwiększono zaplanowaną rezerwę na zarządzanie kryzysowe o kwotę 3.000,00 zł, 

jednocześnie zmniejszając wydatki na zakup materiałów i wyposażenia w Urzędzie Gminy 

(rozdz. 75023 § 4210),  

 

4). z związku ze zmianą z dniem 01.01.2018 roku klasyfikowania wydatków w § 6060 

(wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek budżetowych)  z kwoty 3.500,00 zł na 10.000,00 

zł – z wydatków inwestycyjnych na wydatki bieżące, dokonano następujących zmian: 

- zmniejszono w rozdz. 75412 w § 6060 zaplanowane do poniesienia wydatki na zadanie 

inwestycyjne ,,Zakup defibrylatora dla OSP Jedwabno'', jednocześnie ten wydatek 

zaplanowano jako bieżący ( w rozdz. 75412 § 4210), 

- zmniejszono w rozdz. 90004 w § 6060 zaplanowane do poniesienia wydatki na zadanie 

inwestycyjne ,,Zakup sprzętu do utrzymania terenów zielonych'', jednocześnie ten wydatek 

zaplanowano jako bieżący ( w rozdz. 90004 § 4210), 

 

5). zgodnie z planowaną do podjęcia przez Radę Gminy Jedwabno Uchwałą w sprawie 

utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w Jedwabnie i nadania Statutu, zachodzi 

konieczność dokonania zmiany w budżecie Gminy Jedwabno na 2018 rok.  

 Zmiana polega na przeniesieniu zaplanowanych środków finansowych w ramach 

dotacji (§ 2360 - dotacje celowe z budżetu jst, udzielone w trybie art. 221 ustawy, na 
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finansowanie lub dofinansowanie zadań zleconych do realizacji organizacjom prowadzącym 

działalność pożytku publicznego) na wydatki jednostki budżetowej Środowiskowy Dom 

Samopomocy w Jedwabnie, na następujące §: 3020, 4010, 4110, 4120, 4210, 4220, 4230, 

4260, 4270, 4280, 4300, 4360, 4410, 4430, 4440, 4520, 4700 (wydatki bieżące jednostki 

budżetowej). 

 

Do wypowiedzi Pani Skarbnik uwag nie wniesiono. 

 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 13 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 1 

Uchwała Nr XXXV/246/18 została przyjęta 13 głosami, uchwała wraz z załącznikami 

stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 

Ad 8 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Wójtowi celem omówienia projektu uchwały 

w sprawie uchwalenia  Statutu Środowiskowego Domu Samopomocy w Jedwabnie. 

Pan Wójt – wcześniej Państwo Radni przyjęli uchwałę o utworzeniu Środowiskowego Domu 

Pomocy w Jedwabnie. Statut jest dokument jest niezbędny do funkcjonowania ŚDS 

 

Pani Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, uwag nie wniesiono.  

Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały, za podjęciem uchwały głosowało 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0 

Uchwała Nr XXXV/247/18 została przyjęta 14 głosami jednogłośnie, uchwała wraz z 

załącznikami stanowi dokument uzupełniający do niniejszego protokołu.  

 
Ad 9 

Odpowiedzi na interpelacje: 

Interpelacji nie było. 

 

 

Ad 10 

Sprawy różne. 
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Pan Wójt – podziękował za podjecie dzisiejszych uchwał uchwały o Środowiskowym Domu 

pozwolą na podjecie dalszych działań. Będziemy się starać żeby jak szybciej wszystko 

załatwić teraz wszystko zależy od Wojewody  

Ciężko jest mówić o jakimś czasookresie o powstawanie tej jednostki. Od was już mam 

mandat o podjęcie wszelkich działań. Serdecznie dziękuję.  

 

Radna Licka – na prośbę mieszkańców od banku w kierunku na Nidzicę. Mieszkańcy proszę 

o poszerzenie ulicy, samochody bardzo szybko jeżdżą, pękają domy .Proszą o postawienie 

znaku ograniczenia prędkości i zrobić wysepki żeby spowolnić ten ruch.  

Pan Wójt – problem jest z tą drogą, od roku 2015 monitujemy o naprawę tej drogi, bo 

niedługo będzie ona wyglądała jak ta na Wielbark. Ponaglimy pisma o dokonanie remontu. 

Niestety dostaliśmy odpowiedz że w tym roku nie ma środków na remont. Wyślemy 

propozycje o tą wysepkę na drodze .  

 

Pani Kierownik GOPS – przekazała informacje z prośbą o współpracę  

GOPS przy współpracy z GOK, Biblioteką i Szkołą napisaliśmy program „Styczeń miesiącem 

Seniora”. Program nie jest kierowany tylko do osób które chodziły do Środowiskowego 

Domu ale dla wszystkich seniorów. Będzie organizowano 3 spotkania dla seniorów naszej 

gminy. Dzięki Panu Wójtowi będziemy mieli transport, tę osoby będą dowożone z terenów 

naszej gminy.  

 

 Radny Janowski – zapytał o Program mieszkanie +, czy gmina będzie coś w tym 

temacie realizowała. 

 Pan Wójt – mamy wydzieloną działkę za osiedlem Warmińskim. Grunt mamy 

przygotowany i będziemy się zastanawiać dalej o tym programie. Na pewno jeszcze 

do tej dyskusji wrócimy. Lokale socjalne w Lipnikach na chwilę obecną rozwiązały 

kwestie najbardziej drastyczne rozwiązały. Musimy realizować i inne inwestycji.  

 Radna Trzcińska – budynek poszkolny w Nowym Dworze 

 Pan Wójt – ten budynek jest jako rezerwowy w razie ŚDS. 

 Radny Dunajski – kwestia odśnieżania chodników i dróg. 

 Pan Wójt – chcemy zmusić zarządców dróg i chodników aby też poczuli się do 

odpowiedzialności ze mają dbać o swój teren.  My w pierwszej kolejności odśnieżamy 
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nasze i tam gdzie mamy podpisane porozumienia. Prosi aby telefony tez kierować do 

Zarządu Dróg Wojewódzkich. Oni są do tego zobowiązane i powinni to wykonywać.  

 

Ad 11 

Zamknięcie obrad sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła obrady XXXV Sesji Rady Gminy, które trwały od 

godz. 1100 do godz. 1200. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

         Protokołował                                                                      Prowadząca posiedzenie:    

Zastępca Kierownika USC                                                    Przewodnicząca Rady Gminy 

 

/Elżbieta Katarzyna Koperska/                                                      /Elżbieta Brzóska/ 

 
 


